

**8D7N**

# All Round Beautiful TAIWAN + Kending

(Taipei, Yilan/Jiaoxi, Hualien, Kending/Pingtong, Kaohsiung, Tainan, Taichung)

**TOUR CODE : TWN-ADB8-SIC**

Valid for travel from April 2024 to September 2024

**Seat-in-Coach Departure Date:  
2 TO GO / Every Sunday**

**2024 APR:** 07, 14, 21, 28  
**2024 MAY:** 05, 12, 19, 26  
**2024 JUN:** 02, 09, 16, 23, 30  
**2024 JULY:** 07, 14, 21, 28  
**2024 AUG:** 04, 11, 18, 25  
**2024 SEP:** 01, 08, 15, 22, 29

**TOUR HIGHLIGHTS****Taipei**

\*Jingtong Wooden Train Station  
 \*ShenKeng Old Street \*Pingxi Old Street  
 \*Shilin Official Residence \*Ximending  
 \*Chiang Kai-shek Memorial Hall

**Hualien**

\*Taroko Gorge National Park  
 \*Qingshui Cliff \*Dongdamen Night Market

**Taidong / Kending / Pingtong**

\*pass by via Chishang Brown Avenue  
 \*Kenting National Park  
 \*5★Morocco Style Hotel

**Kaohsiung**

\*Wei-Wu mimi art village  
 \*Kaohsiung Port Warehouse No.2  
 \*Love River \*Liuhe Night Market

**Taichung**

\*Rainbow Village  
 \*Mitsui LaLaport Shopping Park  
 \*Fengjia Night Market

**Remarks:**

• Sequence of itinerary, meals and hotels is subject to change without prior notice.

• In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.

• **Shopping:** Lingzhi specialty centre / Pearl culture centre / Aboriginal product center / Tienlu Gallery

**DAY 1 SINGAPORE ✈️ TAOYUAN**

(X)  
 Assemble at airport for your flight to Taiwan. Upon arrival, transfer to check in hotel. You can visit Night Market in Taoyuan by yourself.

**Hotel: Tao Garden Hotel or similar****DAY 2 TAOYUAN – HUALIEN****(B: Hotel / L: X / D: X)**

After breakfast, proceed to Taipei's popular movie shooting location - **Jingtong Wooden Train Station**. Follow by visiting **Pingxi Old Street** (release sky lantern at own expenses). Then visit to **Shen Keng Old street**, many varieties of tofu dishes along the way. There are many red brick houses on the old street, which are called "Tujiaocuo". Then After that, proceed to **Hualien** via Hsuehshan Tunnel - The Suhua highway. Pass by the Qingshui Cliffs, which were known as one of Taiwan's "**Eight Scenic Wonders**". Tonight **Dongdamen Night Market**.

**Hotel: Hualien Liga Hotel , Fish Hotel, Just sleep or similar****DAY 3 HUALIEN – TAIKONG****(B:Hotel / L: Aboriginal Cuisine / D: Hotel Buffet)**

After breakfast, proceed to visit **Taroko Gorge National Park**, pass by Swallow Grotto, Mountain-Moon Bridge. It is famous for its spectacular mountains and marble canyons. Cliffs and canyons stretch along Liwu River. Later, make a trip to **Lingzhi Tea Center**. pass by via **Chishang Brown Avenue**. Then check-in at **Taitung Hot Spring Hotel**- free access to the hot spring SPA facilities in the hotel (\***you need to bring your own swimsuit and swimming cap**). Tonight, enjoy a buffet dinner in the hotel.

**Hotel: Luminous · Chihpen Century Hotel Hot Spring Resort & Spa or similar****DAY 4 TAIKONG - KENDING****(B: Hotel / L: Local Flavor / D: X)**

Today, we passing through the South Link Highway is already renowned for its natural beauty, and **Jinlun Bridge**. Next visit to **Kenting National Park**. Then passby Taiwan southernmost point overlooking the sea and the three oceans. At night visit **Kenting Street**. Overnight at **Amanda Hotel, known as the Royal Palace of Morocco**, check-in at the spacious colorful exotic rooms.

**Hotel: Kenting 5\* Amanda Hotel or similar****DAY 5 PINGDONG – KAOHSIUNG****(B: Hotel / L: X / D: X)**

Today, we will head Kaohsiung, passing through the popular IG check-in spots in **Kaohsiung Wei-Wu Mimi Art Village** and create a painted community for world-class artists. Next to **Pearl culture centre**. Then move to **Kaohsiung Port Warehouse No.2 (KW2)**, The space is over 3,000 square meters, this shopping center which

was built in a high ceiling pattern old warehouse. Pass through Dagang Bridge-Heart of **Love River** is composed of 2 artificial flood storage tanks, and the two lakes are connected by an empty bridge to form a heart shape. At night visit **Liuhe Night Market**, the highlight of the market is seafood. There are many stands selling, crab, shrimp, octopus, and squid.

**Hotel: Airline Inn - Kaohsiung Station · Fish Hotel · Just sleep or similar****DAY 6 KAOHSIUNG – TAICHUNG****(B: Hotel / L: Taiwan Hotpot / D: X)**

After Breakfast, proceed to Taichung visit **Rainbow Village**. Next to **Miyahara Eye Clinic** (Try the old-fashioned ice cream at your own expense) .Visit new opening in Taichung **Mitsui LaLaport Shopping Park** - the first large-scale LED sky bridge & 360-degree columnar LED screen. Tonight, explore **Fengjia Night market** at which is the largest night market in Taiwan.

**Hotel: Taichung Park Lane Inn · Beacon · In One City Inn · Fushin Hotel or similar****DAY 7 TAICHUNG – TAIPEI****(B: Hotel / L: XiaoLongBao Cuisine / D: X)**

After breakfast, transfer back to Taipei. Visit **Pineapple Cake Dream Factory** to understand how Taiwan famous Pineapple Cake is made. Then go to **Shilin Official Residence Garden**, it also called the back garden of Taipei people, where there are different themed flower exhibitions throughout the year. Next **CKS Memorial Hall** which is magnificent and stately. Then visit **Tienlu Gallery**. At night shopping spree at **Ximending**. Taipei's famous shopping street, is a shopper's paradise.

**Hotel: Caesar Metro Taipei · Courtyard Taipei · United Hotel or similar****DAY 8 TAIPEI ✈️ SINGAPORE****(B: Hotel)**

Free for last minute shopping before transfer to airport for your flight back home.



OUR OUTLETS:

**WTS**travel

TA 00637

**CALL US NOW 6466 8558**Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: **NATA**

wtstravel



+65 9116 6994



wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg

8天7晚

# 台灣環島民宿、墾丁國境之南新體驗

(台北, 宜蘭/礁溪, 花蓮, 垦丁/屏東, 高雄, 台南, 台中)

團号: TWN-ADB8-SIC

此旅游行程适用于 2024 年 4 月至 2024 年 9 月

拼团出发日期 / 每逢星期日  
\*至少2人成行

2024 APR:	07, 14, 21, 28
2024 MAY:	05, 12, 19, 26
2024 JUN:	02, <u>09</u> , 16, 23, 30
2024 JULY:	07, 14, 21, 28
2024 AUG:	04, 11, 18, 25
2024 SEP:	01, 08, <u>15</u> , 22, 29

## 行程特色

### 台北

- \*菁桐木造火車站
- \*平溪老街
- \*深坑老街
- \*士林官邸花園
- \*中正紀念堂
- \*西門町

### 花蓮

- \*太魯閣國家公園
- \*清水斷崖景觀區
- \*東大門夜市

### 台東 / 垦丁 / 屏東

- \*經池上伯朗大道
- \*墾丁國家公園
- \*五星級摩洛哥皇宮時尚精品飯店

### 高雄

- \*衛武迷迷村
- \*駁二棧貳庫KW2
- \*悠遊愛河
- \*六合夜市

### 台中

- \*台中三井LaLaport Shopping Park
- \*彩虹眷村
- \*逢甲夜市

### 备注:

- 行程景点及餐食及酒店安排如有变动将以当地旅行社最後安排為準, 恕不能预先提前告知。
- 如果中文和英文行程有不符合之處, 請以中文行程為準。
- 購物站: 靈芝茶藝館/珍珠養殖展覽館/山地特產中心/天祿展示中心

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. \*Term and conditions apply. UP.24Feb2024.

### 第一天 新加坡 ✈ 桃園 (X)

接機前往入住桃園酒店, 客人可自由活動附近景點或夜市。

酒店: 桃園桃園飯店或同級

### 第二天 桃園 - 花蓮

(早: 酒店 / 午: 老街自理 / 晚: 夜市自理)  
早餐後, 前往台北人氣電影拍攝地~菁桐木造火車站, 繼而前往平溪老街放祈福天燈 (自費)。接著到深坑老街, 充滿古意的街區知名的豆腐小吃美食, 老街上有許多紅磚瓦, 被稱為「土角厝」。途經雪山隧道-蘇花改快速道路經世界七大美景之一的清水斷崖景觀區到花蓮。晚上東大門夜市。

酒店: 花蓮麗格、鮪魚家族、捷絲旅或同級

### 第三天 花蓮 - 台東

(早: 酒店 / 午: 阿美風味 / 晚: 自助晚餐)  
今天參觀不容錯過鬼斧神工的太魯閣國家公園, 途經燕子口、布洛灣山月吊橋, 一道飛瀑在長春祠下方山洞流出, 即是有名的「長春飛瀑」。接著到靈芝茶藝館瞭解養生的秘密。經池上伯朗大道, 入住台東溫泉酒店-自由享用酒店內溫泉SPA 設施 (需自備泳衣泳帽), 晚餐於酒店內享用自助晚餐

酒店: 台東鹿鳴, 知本金聯世紀酒店或同級

### 第四天 台東 - 垦丁

(早: 酒店 / 午: 当地风味 / 晚: 大街自理)  
早餐後, 驅車前往台東, 途經號稱台灣最美的公路-南迴公路, 金甯大橋, 參觀墾丁國家公園及台灣最南點觀海平眺望三大洋。晚上務必要到墾丁大街逛逛當地美食、紀念品店等, 感受墾丁的熱情與活力。

今晚入住素有摩洛哥皇宮美稱的亞曼達時尚精品旅館, 寬敞又色彩繽紛異國風情房間。

酒店: 墾丁5\*亞曼達會館或同級



### 第五天 垦丁/屏東 - 高雄

(早: 酒店 / 午: 自理 / 晚: 夜市自理)  
今天將前往高雄, 途徑高雄熱門IG打卡景點, 為世界級藝術家創作彩繪社區-衛武迷迷村。隨後參觀珍珠養殖展覽館, 接著來到駁二棧貳庫KW2, 「棧」代表著集結、出發、成就的精神。在超過 3,000 平方公尺的挑高空間中, 打造高雄港區親水購物、休憩新體驗。接著來到高雄愛河-打卡熱點大港橋-愛河之心由2個人工蓄洪池構成, 兩湖之間由空橋連結成愛心形狀及玫瑰聖母教堂。晚上到六合夜市逛夜市吃美食。

酒店: 高雄頭等館、鮪魚家族、捷絲旅或同級

### 第六天 高雄 - 台中

(早: 酒店 / 午: 自助火鍋 / 晚: 夜市自理)  
早餐後驅車前往台中, 前往參觀彩虹眷村-彩虹繪畫板的小村。接著宮原眼科 (自費品嘗古早味的冰淇淋)。后前往台中全新開幕-台中三井LaLaport Shopping Park - 首創大型LED天幕空橋 & 360度柱型LED螢幕。晚上來到逢甲夜市, 全台灣最大且著名的觀光夜市, 美味小吃相當多樣, 手機、飾品、衣物等價格實惠。

酒店: 台中金典綠園道 / 碧根 / 文華道 / 富信 或同級

### 第七天 台中 - 台北

(早: 酒店 / 午: 小籠包餐 / 晚: 自理)  
早餐後, 我們將回臺北。首先參觀鳳梨酥專家, 採買台灣最有人氣的伴手禮。接著前往士林官邸花園, 台北人的都市後花園, 一年四季都有不同的主題花卉展覽。下一站前往莊嚴宏偉的中正紀念堂, 接著天祿展示中心去一探中國風水的奧秘。後到時下年輕人最愛的西門町商圈逛街, 這完全是購物者的天堂、是台北最受遊客青睞的逛街地點之一。

酒店: 台北凱達大飯店、六福萬怡、國聯 或同級

### 第八天 台北 ✈ 新加坡

(早: 酒店)  
早餐後, 將前往桃園機場搭乘返回家園, 帶著甜蜜回憶結束這趟愉快的台灣之旅。



# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NZQS

OUR OUTLETS:

